
Posudek  vedoucího bakalářské práce Ivety Pobořilové „Jezdecká turistika“

Autorka zpracovala text, který se zabývá jednou z oblastí aktivit v přírodě, která ještě čeká v ČR na svůj
boom. Na bakalářské práci pracovala soustavně a snažila se dodržet všechna formální i věcná pravidla,
což se ji dle mého soudu podařilo.  V práci je naprosté minimum formálních nedostatků.
V konzultacích prokázala, že ve sledované oblasti se dobře orientuje a sama patří k aktivním jezdkyním.
Při plnění úkolů práce se otevřely další problémy k řešení : vymezování přírodních areálů pro různé
druhy jízdy na koních včetně stezek pro jízdu na koni, vliv jezdectví na krajinu, detailnější sledování
odezvy jezdectví v organismu člověka,  pěstování  vztahu ke zvířatům atp.
Výsledky jsou zpracovány na dobré úrovni, použití metod odpovídá nárokům studia. 
K obhajobě bych se ještě rád zeptal, zda se v databázi theses.cz objevily nějaké práce týkající se
jezdectví či jezdecké turistiky. Za určitý nedostatek považuji chybějící citace diplomových prací
zpracovaných na katedře sportů v přírodě ještě před rokem 1989 (to jde také na vrub vedoucího práce).
Rád bych také slyšel názory autorky na další pokračování prací, které by se zabývaly jezdeckou
turistikou.

Navrhuji hodnocení výborně. 

Doc. PhDr. Jan Neuman,CSc.
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